
Entrevista a Joan Malgosa i Codina, fundador de l’Atlètic. 
“Nosaltres el que volíem era jugar a hockey i per això 

vam fundar l’Atlètic, per poder continuar jugant."
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Festa dels 70 anys, 
amb la inauguració d'un 
espai dedicat als Olímpics 
i Olímpiques 
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Un camp per a tothom
Inaugurat el nou camp 2 de l’Atlètic

Els cadets de l'Atlètic mas-
culí i femení i el juvenil 
femení campions d'Espanya 
de Hockey Sala 
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EDITORIAL

E
Quan comences a escriure el que serà 

l'editorial de cada número de Rusc, 
el primer que fem és mirar enrere 

per veure el més important que ha passat 
des de l'aparició del darrer número.

Normalment, sempre hi ha algun tema que 
creiem d'interès general per a tots els socis 
i que destaca sobre els altres, fa un parell 
d'edicions parlàvem del doblet del primer 
equip, fita extraordinària, per cert, o bé 
destacàvem l'eficiència energètica del club 
en l'última edició.

Ara sobre la taula tenim tres temes que 
han estat transcendents en la vida del 
club. El primer d'ells esportiu, els nostres 
cadets, masculí i femení i el juvenil femení 
han guanyat el campionat d'Espanya de 
Sala, no és un detall menor quan en plena 
etapa de formació aconseguim els màxims 
títols, simplement una constatació més del 
treball ben fet des de la base.

El segon tema és l'acte inaugural del 
camp 2, ja n'hem parlat abastament de la 
necessitat de tenir un camp nou d'aigua 
de màxim nivell, no només per disposar de 
més espais per jugar sinó perquè la millora 
en la tècnica quan entrenes en superfícies 
adequades és molt evident.

L'acte inaugural, però va ser prou emotiu 
per destacar-lo ara, la imatge amb tots 
els capitans i capitanes dels nostres 67 
equips en competició mantejant la gran 
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bandera de l'Atlètic, és una imatge molt 
potent i que transmet unió, força i futur. 
Tot el hockey de l'Atlètic inaugurant un nou 
camp, fantàstic!

I el tercer tema, la celebració del 70 
aniversari de la fundació del club, dins 
aquest número podreu llegir els detalls 
de l'acte final d'aquesta efemèride, hi 
havia qui deia per què havíem celebrat els 
70 anys, nosaltres creiem que qualsevol 
celebració no fa mal i un número rodó 
sempre ho permet, és cert que ja hem 
posat la directa cap als 75 i aquesta sí que 
és una xifra màgica que se celebra com a 
preludi del centenari i que ben segur, com 
es va fer amb els 25 i els 50 serà la pròxima 
gran festa de l'Atlètic.

La celebració dels 70, de fet només un 
acte en tot un any, va servir per constatar 
que hi ha encara molt nostàlgic de l'Atlètic 
dels inicis i la projecció d'un vídeo amb 
la història del club que ja s'havia vist pel 
cinquantenari, però que s'ha allargat amb 
noves imatges i entrevistes fins al dia 
d'avui va resultar el més vist a través de la 
web i de les xarxes del club.

Encarem el final de temporada, espor-
tivament es comencen a decidir els títols, 
són els exàmens a la feina feta durant 
tota la temporada, en el proper número 
esperem haver de triar entre molts èxits 
per poder-los portar a aquest editorial.I
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CLUB

Celebrem els  70 anys 
inaugurant el camp 2    
i tot un dia de festa.

Diada festiva

Durant tot l'any 2022 vam anar recordant que l'Atlètic feia 70 anys, una xifra rodona 
que bé valia la pena aprofitar per dir a tothom que aquell llunyà 1952, concretament 
l'1 d'agost, es va fundar el nostre club.Celebrar els aniversaris sempre és bo i 

demostra que el club és viu i sobretot que té memòria d'on venim i del camí que hem fet 
per arribar fins aquí.Certament, va ser una coincidència, aquest passat mes de novembre 
havíem d'inaugurar el nou camp 2 de hockey, per aquestes mateixes dates celebràvem 
habitualment la Diada del Soci, una festa de participació de tots i va ser llavors quan l'àrea 
social del club va proposar fer una gran diada que ens permetés inaugurar el camp celebrar 
una festa multitudinària i acabés amb un sopar de celebració dels 70 anys. Es proposa el 
dissabte 12 de novembre.

Comença la diada amb activitats 
esportives promogudes per totes les 
seccions. Competicions, sessions de 

spinning, zumba i els més menuts també 
van tenir un matí força distret amb la 
instal·lació d'atraccions inflables a l'entrada 
del Club.

S'acostava la una del migdia, començava 
a arribar més gent de l'habitual, a la zona 
de la plaça del Cinquantenari, els nostres 
amics Vicente i Eli ens obsequiaven amb 
una copa de cava en coincidir amb la 
inauguració de la guingueta que ens han 
instal·lat a la mateixa plaça per donar servei 
de proximitat els caps de setmana.

La nova graderia del camp 2 es va omplint, 
pares i mares dels nostres jugadors i 
jugadores, aficionats, gent de l'Atlètic 
de sempre, es nota que s'acosta un acte 
important.

Arriba l'alcalde, senyal inequívoca que el 
nostre ajuntament està al costat de l'Atlètic 
en un moment com aquest. Ho va dir el 
president, avui és un dia molt rellevant pel 
club, no s'inaugura un camp de hockey 
cada dia.

L'alcalde i el president es van dirigir 
els assistents
Autor: Marc Graupera

Inauguració 
del camp 2

Comença l'acte, senzill, però molt 
emotiu, per un córner comencen a 
desfilar tots els capitans i capitanes 

del 67 equips que té l'Atlètic en competició, 
entre tots porten la gran bandera del club 
que només surt en les grans ocasions. En 
arribar a mig camp, despleguen la bandera 
i la mantegen al so del we are champions.

L'Alcalde Jordi Ballart i el nostre president 
Josep Maria Biosca dirigeixen unes paraules 
al nombrós públic que omple les graderies i 
conjuntament tallen la cinta que simbolitza 
la inauguració oficial del nou camp d'aigua 
que tan necessari era tenir per la progressió 
dels nostres equips.

Tothom va gaudir de la festa
Autor: Marc Graupera

El president tallant la cinta juntament 
amb l'alcade Jordi Ballart
Autor: Marc Graupera

REDACCIÓ

ACTES DEL 70 ANYS DEL CLUB

Les capitanes mantejant la gran bandera
Autor: Marc Graupera



76

Un record per 
als nostres olímpics 
i olímpiques

Abans, però un acte especial, després 
de molts anys les fotografies dels 
nostres olímpics tornen a ocupar 

un espai dins del xalet, just a l'entrada 
40 fotografies ens ensenyen les cares de 
tots i totes els que ens han representat en 
uns Jocs Olímpics. Des del Jaume Arbós 
a Munich 72, fins als olímpics de Tòquio 
2020, senzillament un orgull pel club, 40 
olímpics i olímpiques es diu aviat, sens 
dubte el premi més gran a la trajectòria 
dels nostres jugadors i jugadores en tota la 
nostra història.

El president Josep Maria Biosca va descobrir 
el panel amb les fotografies juntament amb 
una representació dels olímpics que van 
assistir a l'acte.

Paella per a tots

La festa continua, a l'era del xalet els 
cuiners del 9 Can Salas comencen a fer 
paelles, sempre és una incògnita el que 

passarà, la comissió ha demanat inscriure's, 
però aquest costum sembla que no acaba 
d'arrelar, 30 inscripcions fetes formalment 
es converteixen en una gran paellada per a 
gairebé 400 persones, sort que el Vicente 
és gat vell i tot ho té previst. Música en 
directe a càrrec d'un grup que ens anima el 
dinar, grups de persones que utilitzen tots 
els espais per asseure's i recolzar el plat de 
paella.

El sol i la temperatura ens ha acompanyat 
tot el dia, tot està sortint rodó, la gent s'ho 
ha passat bé, arriba el capvespre i tot va 
tornant a la normalitat. Paella popular del dia de la inauguració.

Autor:  Marc Graupera

La celebració oficial

Per acabar el dia, el restaurant es va 
omplir per acollir, les prop de 150 
persones que van assistir al sopar 

institucional de l'aniversari.

Un sopar on no van faltar els més 
nostàlgics, gent de l'Atlètic d'abans i de 
sempre, d'aquells que se senten part de 
la nostra història, els socis més antics, el 
número u i desgraciadament únic fundador 
que ens queda, d'alguna manera Joan 
Malgosa Codina, va rebre l'homenatge i 
agraïment de tots els presents cap a tots 
els fundadors del nostre club.

El president va fer un repàs a la història 
que ens ha portat fins aquí, destacant la 
trajectòria d'èxit que ha portat l'Atlètic a ser 
un dels clubs capdavanters del país.

Plafó dels olímpics i olímpiques amb alguns dels protagonistes
Autor:  Marc Graupera

El sopar de la celebració 
Autor:  Marc Graupera

CLUB ACTES DEL 70 ANYS DEL CLUB

Els actes 
institucionals

A partir de les vuit el xalet pren 
protagonisme, ja no queda rastre de 
la festa del dia, tot és net i està a 

punt per començar a rebre els assistents al 
sopar, la indumentària esportiva es canvia 
per una molt més formal, fins i tot es 
comencen a veure corbates. És l'hora de la 
celebració oficial del 70 aniversari.

Les seves paraules es van convertir en 
imatges en el moment que un cop acabat 
l'acte es van apagar els llums de la sala 
i es va projectar la pel·lícula 70 anys en 
groc i negre que recull tota la història 
del club amb intervencions puntuals de 
personatges històrics.

No estem segurs si va saltar alguna 
llàgrima, però si records inoblidables de 
fets i persones que van fer néixer, créixer 
i consolidar el nostre gran club.

Era el 12 de novembre de 2022, una data 
de celebració per recordar.I
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Assemblea

CLUB

Aspecte de la sala polivalent durant l'assemblea
Autor: ATHC

L'Assemblea General Ordinària de Socis 
i Sòcies es va celebrar el passat 17 de 
desembre de 2022, a la sala polivalent 

del xalet social del club.

L'Assemblea va estar dirigida pel President 
del Club Sr. Josep Mª Biosca, on va donar 
la benvinguda als assistents i es va fer un 
minut de silenci a l’inici per recordar la 
memòria del nostre amic i membre de Junta 
Sr. Miquel Queralt que recentment ens va 
deixar. A la taula van estar presents els 
vicepresidents, Srs. Òscar Pallarols i Ximo 
Soler, la secretaria Sra. Lorena Toda, el 
tresorer Sr. Lluís Garcia i el director general 
del Club Sr. David Valeriano.

La reunió va iniciar en segona convocatòria 
a les 10:30 assistint trenta-cinc socis/es. El 
Sr. Biosca va destacar les bones actuacions 
que ha fet el club vers l’eficiència energètica 
i els estalvis fiscals que han pogut deduir-
se els socis en aquesta temporada. 
També comenta que s’estan buscant 
noves fórmules de finançament i noves 
subvencions per continuar actualitzant les 
instal·lacions. 

Seguidament, es va aprovar la Memòria 
d'Activitats de la temporada 2021/2022 
per majoria absoluta on es destaquen 
les victòries a la Lliga i la Copa del Rei del 

primer equip de hockey masculí i l’ascens 
a divisió d’honor pel primer equip femení. 
A més destaca tota la diversitat d’activitats 
que es fan al club amb el tennis, el pàdel, la 
natació, els campus, l’escuderia, l’espai salut 
així com les activitats socials i la celebració 
aquest any dels setanta anys del club. 

Sobre l’Informe de Gestió de la temporada, 
on el vicepresident Sr. Òscar Pallarols i el 
director general el Sr. David Valeriano van 
destacar els trets principals de l’exercici; la 
situació d’aquest any encara amb limitacions 
per la covid, la recuperació i balanç positiu 
de socis/es, el fort impacte de la despesa 
energètica i les noves inversions. El Sr. 
Valeriano va definir cada punt donant més 
detalls i ampliant la informació posant valor 
en els estalvis fiscals que han pogut tenir 
els socis/es aquest any equivalent a dues 
quotes, els elevats costos de l’energia que 
s’han duplicat respecte a l’any 2019; va 
detallar l’obra realitzada amb la instal·lació 
de plaques solars i explica el destí que 
tindran les següents quotes d’instal·lacions 
per les temporades 22-23 i 23-24 amb el 
camp 2 d’hockey, les màquines noves del 
gimnàs i les càmeres de seguretat. 

Així mateix, es va aprovar la liquidació 
de l'exercici 2021/2022 per majoria amb 
un 100% dels vots el resultat negatiu de 

-47.995 euros, però alhora generant un 
cashflow de 240.000 euros bàsicament 
per les diverses afectacions indirectes 
derivades de la darrera onada de la covid 
i amb l’impacte més gran en l’augment 
excepcional del preu de l’energia. 

Es va aprovar el pressupost per la 
temporada 2022/2023 per majoria 
absoluta projectant un benefici 38.000 
euros i generant un cash-flow de 355.000 
euros, vista la recuperació de socis/es 
duta a terme en aquest darrer any i amb la 
tendència de més estabilitat que presenta 
aquesta temporada. Es va comentar l’ajust 
del preu de les quotes a partir del mes de 
setembre per sota dels valors del 6%, inclús 
veient que l’índex de l’IPC actuals estan 
per sobre del 9%. Es comenta que s’estan 
treballant diverses fórmules per millorar la 
qualitat del deute a llarg termini del club i 
que hi ha diverses subvencions pendents 
de rebre que ajudarien a millorar la situació 
econòmica del club. No va haver-hi cap 
proposta presentada pels socis/es del club. 

Finalment, es van fer diverses preguntes 
en el darrer punt de l’ordre del dia referent 
a la numeració dels socis/es i en relació 
amb el manteniment preventiu de les 
instal·lacions.I 

ASESSORAMENT, INNOVACIÓ I COMPROMÍS

FISCAL  
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CLUB

Estrenem nova web!

El Club estrena nova pàgina web (athc.
cat) per millorar la navegació, la 
interacció amb els usuaris i usuàries 

i la difusió dels continguts d'interès de la 
Institució. La web s'ha redissenyat amb 
la col·laboració dels germans Freixa; Àlex 
Freixa i Max Freixa, antics jugadors de 
hockey de la casa i la seva start-up de 
disseny web, anomenada Responsive. 
Li hem donat major protagonisme a les 
imatges des de la pàgina d'inici fins a 
l'interior de cada contingut, una estructura 
més funcional i organitzada.

El nou disseny s'adapta a tots els dispositius 
amb una navegació fàcil i intuïtiva que 
donarà resposta a les necessitats de tots 
i totes.

Des de la pàgina principal es pot accedir a 
la informació institucional, a la presentació 

REDACCIÓ

Un any més fidels a la 
tradició, el Patge Xiu-Xiu 
va arribar el dimarts 3 de 

gener, a les nostres instal·lacions 
on l'esperaven moltes famílies 
per rebre'l, i perquè els infants 
poguessin entregar-li les seves 
cartes per Ses Majestats els Reis 
Mags d'Orient.
Va estar a prop de dues hores 
recollint les cartes i va haver-hi 
una gran afluència, ja que també 
van assistir els nens i nenes del 
Campus de Nadal, les famílies de 
l'Atlètic i tota la gent de rodalia 

de les seccions, a la descripció dels serveis 
que s'ofereixen, etc. Destaca l'apartat del 
Hockey d'Elit on hi ha tota la informació de 
les nostres jugadores i jugadors de Divisió 
d'Honor. Igualment, la secció de notícies 
i agenda s'ha actualitzat posant a l'abast 
dels usuaris de la web tota l'actualitat i 
activitats previstes.

També com a novetat hem destinat una 
pàgina a Responsabilitst Social Corporativa, 
on podreu trobar tot en referència a les 
accions solidàries, mediambientals i de 
caràcter social.

Recordar-vos que està a la vostra 
disposició l'oficina virtual, on podeu 
continuar gestionant l'àrea privada del 
soci/sòcia, reserves de pistes, consultar 
rebuts, descarregar el full de retenció, 
memòria del club, etc.I

Activitats 
Nadalenques

Benvingut, 
Patge Xiu-Xiu!

Un any més el Patge Xiu Xiu va 
visitar l'Atlètic
Autor: ATHC

REDACCIÓ

Pessebre vivent

Enguany, els minis i hockey iniciació amb molta il·lusió i després 
de les restriccions per la pandèmia; han pogut restaurar la 
construcció del pessebre vivent amb els més petits i petites del 

Club, també van fer cagar el tió a cops de stick.

A més, va aprofitar amb motiu de La Marató de la TV3 per fer una 
recaptació de diners. Vam posar una urna de paper i juntament amb 
la secció de fitness es van recaptar aproximadament uns 500 euros.I

REDACCIÓ

En la mort d’un company de junta 
Miquel Queralt

Un dia l'Òscar Pallarols, vicepresident 
del club em diu: -he conegut una 
persona, pare d'unes nenes que 

juguen a l'Atlètic, ell és de Barcelona, però 
ara, per lligam familiar ja viu aquí.

He estat parlant amb ell, és advocat i m'ha 
semblat una persona molt oberta, implicada 
en el projecte Atlètic i li he proposat entrar 
a la junta-.

Així va ser com va entrar el Miquel Queralt 
a la junta directiva del club, de seguida em 
va agradar la seva manera de veure les 
coses i sobretot el gran ajut que la seva 
experiència laboralista podria ser pel club.
Mentre la seva vida professional transcorria 
entre PWC i el Bufet Antràs, la seva 
implicació al club a través de la junta va ser 
cada vegada més gran.

A l'inici d'aquest mandat de quatre anys, 
d'això ja en fa tres, el Miquel passa a ser el 
nou secretari de la junta, seriós, ordenat, 
era la persona ideal.

Un dia rebo una trucada, era ell, no era dels 
que parlàvem cada dia, em va sorprendre 

In memoriam Albert Papell

A l'Atlètic com a tot arreu hi ha 
personatges que destaquen per un 
munt de motius, per la seva manera 

de ser i de fer, pels anys que porten al 
club, en aquest cas els mateixos que la 
pròpia entitat i llavors passa que totes les 
generacions que han viscut la història de 
l'Atlètic han tingut relacions en un moment 
a altre amb persones com l'Albert Papell.

Jo vaig entrar a l'Atlètic un mes de setembre 
de 1961 i algú em va dir, "allà sota l'escala 
hi ha un quartet on trobaràs un xicot que et 
donarà la camisa groga i l'escut"... el xicot 
era l'Albert i des d'aquest primer dia fins al 
darrer vam tenir relació, com a entrenador, 
com a directiu del club, responsable de 
moltes àrees, com a president de la secció 
de tennis, com a membre del consell de la 
Immobiliària, i òbviament aquestes relacions 
no eren amb mi sol, eren amb tot el club.

Miquel Queralt
Autor: ATHC

Els nostres pastorets
Autor: ATHC

i sobretot em va deixar sense paraules, 
diu: estic malalt, et poso el càrrec a la teva 
disposició per tal de substituir-me. D'això 
res li contesto, ets membre de la junta de 
l'Atlètic fins a final de mandat, l'únic que 
vaig fer va ser passar la secretaria a mans 
de la Lorena Toda per l'únic motiu que és 
un càrrec que té implicació directa en el dia 
a dia del club.

El Miquel va continuar col·laborant en molts 
temes i va seguir ajudant el club en tot el 
que va poder, amb alts i baixos, abans de 
cada reunió parlàvem sempre de la situació 
del nostre company.

Maleïda malaltia!! Tant que va lluitar!, fins 
que un dia la tristor es va apoderar de tota 
la Junta, ens van comunicar que el nostre 
estimat Miquel ens havia deixat per sempre.
El recordarem sempre, era un dels nostres, 
dels grocs, dels que va dedicar part del 
seu temps a fer l'Atlètic millor i això és 
extraordinari, tal com era ell.

Descansa en pau Miquel Queralt.

Josep Maria Biosca
President

És que algú es podia quedar indiferent 
tractant qualsevol tema amb l'Albert Papell?

No conec gaire gent que tingués tanta 
passió per l'Atlètic... potser massa a 
vegades, però era així. En escriure aquestes 
ratlles de comiat em venen a la memòria 
tantes i tantes anècdotes viscudes que no 
acabaria mai.

Els que no el coneixíeu, crec que ja us en 
feu una idea i els que el vau tractar voldria 
que aquest escrit us el recordi com era, i tot 
el que va fer pel club que va ser tant que 
serà impossible d'oblidar.

Geni i figura fins a la sepultura. 

Descansa en pau amic nostre, 
continuarem fent gran l'Atlètic com tu 
sempre havies volgut.

Josep Maria Biosca
President

Albert Papell
Autor: ATHC
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El Vallès Masculí, que la temporada 
passada ja havia disputat el torneig, 
va deixar clar que l'Escola de 
Hockey està en plena forma. Tot i 
caure amb l'Egara a les semifinals, 
van poder aixecar-se i guanyar a la 
Complutense per 6 a 5 i emportar-
se la medalla de bronze.
 

Els dos equips van firmar un gran Campionat així com el Vallès, que es va penjar el bronze

El Campionat d'Espanya de Hockey 
Sala Cadet va tornar a ser una gran 
forma d'acomiadar el 2022. Si la 

temporada passada es va fer amb un or 
i una plata, aquest desembre va acabar 
amb dos ors i un bronze. 

L'Atlètic Cadet Femení va revalidar el títol 
en vèncer a la final per 5 a 3 al Junior, que 
anteriorment les havia guanyat a la fase 
de grups. La resta de partits de l'equip 
van ser victòries contra San Fernando i 
Sardinero a la primera fase i contra l'Egara 
a la semifinal per 6 a 4. Laura Rovira va 
ser escollida com a millor portera del 
Campionat. 

L'Atlètic Cadet Masculí va superar a 
l'Egara a la final per 5 a 3 després de firmar 
un campionat imbatuts. Dues victòries 
contra San Fernando i Club de Campo i un 
empat contra l'Egara a la fase de grups 
sumats a la victòria contra la Complutense 
per 5 a 6 a les semifinals.I

 XAVI TORRENT

HOCKEY

Doblet al Campionat 
d'Espanya cadet!

L'Atlètic Cadet Femení
Autor: Federació Catalana de Hockey

L'Atlètic Cadet Masculí
Autor: Federació Catalana de Hockey
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Atlètic DHM:
Primeres places tot 
i les lesions

La primera volta va ser complicada pels de Xero Gasol per 
culpa de les baixes. En molts partits van haver de comptar 
amb jugadors del Vallès o l'Atlètic Juvenil que van complir 

perfectament però les lesions van impedir a l'equip tenir el 
rodatge necessari. Tot i això, l'equip va completar una gran 
primera volta, aconseguint la 3a posició. En total van sumar 23 
punts i queden just per darrere del Club de Campo i el Polo. 
Precisament el Polo, serà el primer rival en començar la segona 
volta el 12 de març.

XAVI TORRENT 

L' opinió del capità: 

En aquesta primera volta no hem aconseguit tenir 
regularitat. S'han notat les baixes de molts jugadors per 
lesió i la constant falta de jugadors per la preparació del 
mundial.
Tot i la sensació de no haver recuperat el joc de la temporada 
passada, al final hem perdut punts en gols puntuals que 
han sigut determinants amb els equips de dalt i hem acabat 
en 3a posició.
De cara a la segona part de la temporada, quan es decideixen 
els títols com la Copa de Rei, la lliga i la tan esperada EHL, 
podrem estar tots junts una altra vegada i treure el millor 
joc de l'Atlètic en els moments decisius.

El retorn a la màxima categoria no va ser senzill pel primer 
equip però la bona feina feta ha permès assolir el primer 
objectiu de la temporada. Es van guanyar tres dels rivals de 

la part baixa de la classificació com el Sardinero, el Pozuelo i el 
Terrassa i es va sumar un empat contra el Tenis. El millor partit 
de la volta, però va ser la victòria contra el Polo a domicili, que 
va significar una gran injecció de moral per l'equip. De cara a 
la segona volta, tocarà consolidar els bons resultats i continuar 
creixent.

XAVI TORRENT 

L' opinió de la capitana: 

Durant la primera part de la lliga, hem reforçat la nostra 
defensa i identitat de joc, amb molt bons partits. Cal corregir 
detalls que a la màxima categoria marquen la diferència i 
que en alguns casos ens han fet perdre punts importants.
Ara tocarà seguir treballant individualment per a potenciar 
el joc de l'equip. Amb compromís i treball aconseguirem 
preparar-nos per a completar una molt bona segona part 
de lliga.

HOCKEY

Atlètic DHF:
Primer objectiu 
aconseguit!

La Bandera acaba la primera volta en 3a posició L'Atlètic aconsegueix 4 victòries i la classificació 
per la Copa de la Reina

Una nova Divisió d'Honor B

Aquesta temporada, la categoria de plata presenta molts canvis respecte anys 
anteriors. El desembre va acabar la primera fase, formada per 16 equips per 
categoria repartits en dos grups i amb els Vallesos classificats entre els 4 primers 

de cada grup. 

Al març començarà la 2a fase, on els equips arrossegaran els resultats i els punts 
aconseguits contra els rivals que ja tenien al seu grup durant la 1a fase. Per tant, 
només hauran de jugar contra els equips que estaven a l'altre grup. 

La darrera fase de la competició serà el Playoff que enfrontarà aquests 8 millors equips 
de la DHB i per primera vegada lluitaran pel títol a la Final 4.

MARC 
SALLÉS

JÚLIA 
GOMES

Vallès Esportiu 
Masculí:
Joves colíders

Aquest any el Vallès s'ha sabut imposar a les dificultats que 
presenta tenir un equip jove durant la primera fase de la 
lliga. Tot i algun entrebanc inicial, l'equip va acabar amb 

una ratxa de 5 victòries que el va catapultar fins a la 2a posició, 
empatats a punts amb el líder, el Sant Cugat. De cara a la segona 
fase, el Vallès té un bon coixí amb 12 punts per afrontar la fase 
en condicions i optar a les millors places pel Playoff. 

XAVI TORRENT 

El Vallès supera la primera fase amb nota

L' opinió del capità: 

Durant la primera volta hem demostrat que, encara 
que siguem un equip jove amb molts canvis (com cada 
temporada en el Vallès), tenim molta ambició i caràcter que 
ens han ajudat a aconseguir l'objectiu d'estar a la lliga de 
dalt i poder lluitar per aconseguir el títol.
Crec que hem demostrat el que volem i el que és més 
important, com ho volem aconseguir; conservant l'essència 
del Vallès: Junts, Sí!

POL 
ALBERICIO

Vallès DHB
Autor: Federació Catalana de Hockey

Vallès Esportiu 
Femení:
Retorn per la porta gran

Si alguna cosa ha demostrat el Vallès Femení durant la primera 
volta és que mai haurien d'haver baixat de categoria. 10 
victòries de 14 possibles les acrediten com un dels rivals a 

batre en el seu retorn a la categoria de plata. De cara a la segona 
fase, arrosseguen 11 punts que els hi permetran lluitar pel títol 
al mes de juny. 

XAVI TORRENT 

El Vallès Femení tanca la primera fase líder

L' opinió del capitana: 

A l'inici de temporada ens vam marcar un objectiu per 
aquesta primera volta: passar al grup de dalt com a líders. 
Una meta molt ambiciosa tenint en compte que acabàvem 
de recuperar la categoria. Acabem aquesta primera volta 
amb l'objectiu assolit, molt contentes i orgulloses de la 
feina feta i amb moltes ganes d'encarar la segona volta i 
lluitar pel títol.

IVET 
HONORATO

Vallès femení 
Autor: Federació Catalana de Hockey
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Campions de Catalunya de Hockey Sala!  

Atlètic DHM
Autor: Federació Catalana de Hockey

El groc i negre va tornar a ser 
protagonista a les finals del 
Campionat de Catalunya de Hockey 

Sala. Els dos primers equips van estar 
presents a les finals, jugades al Pavelló de 
Can Jofresa, on van oferir un gran joc però 
amb destins diferents.

L'Atlètic DHM va tornar a mostrar el seu 
domini històric en la categoria sumant el 
seu  30è títol. Ningú en té més. Després 
d'una fase de grups exprés on van superar 
al CD Terrassa, Vallès i Les Fonts i empatar 
amb el Sant Cugat, van vèncer al Club 
Egara als shoot outs a la semifinal. 

Ja a la gran final, la Bandera va haver de 
remar per endur-se el títol. Es va avançar 
l'Atlètic amb un golàs de Joan Tarrés però 
va a igualar el marcador el Junior abans del 
de descans. A la represa, els de Sant Cugat 
van a marcar primer, però Quim Malgosa 
i Pol Cabré van revertir el marcador i van 
certificar la victòria de l'Atlètic. 

L'Atlètic DHF també va firmar una gran 
fase inicial, amb tres victòries, un empat 
i només concedint una derrota contra 
el Club Egara. En una competició sense 
semifinals, es van plantar directament al 
partit pel títol, de nou, contra les de Pla 
del Bon Aire.

Li va costar a entrar a la final a l'Atlètic 
i això ho van aprofitar les ratllades per 
deixar un marcador de 0 a 4 a la mitja part. 
Resultat complicat però no impossible de 
revertir. A la segona part, l'Atlètic es va 
despertar amb tres gols de Núria Carles 
que van ser insuficients, ja que l’Egara va 
aconseguir anotar el cinquè i definitiu. 

Per la seva banda, el Vallès Esportiu 
no va poder superar la fase de grups, 
però seguirà una temporada més a la 
màxima categoria al guanyar per 4 a 0 
al Sarrià en el darrer partit.I 

XAVI TORRENT 

Atlètic DHF
Autor: Federació Catalana de Hockey

L'Atlètic DHF es va penjar la plata
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Els èxits aconseguits el desembre 
pels cadets van seguir a la categoria 
juvenil uns mesos més tard amb un 

títol i una medalla més. En un format molt 
exigent, els equips de l'Escola van fer un 
gran paper i els dos van arribar a la Final 
Four que es va disputar a Sant Cugat 
l'últim cap de setmana de febrer. 

L'Atlètic Juvenil Femení va aconseguir el 
doblet amb el Campionat de Catalunya 
i el d'Espanya. Un cop completada la 
competició autonòmica, amb victòria per 
3-2 contra l'Egara a la final, van superar 
la fase semifinal del Campionat d'Espanya  
amb quatre victòries en cinc partits. 

A la Final Four, el rival a les semifinals va ser 
la Candelària, en un partit molt marcat per 
la defensa que va acabar 1 a 1. Els shoot 
outs donarien el pas a la final a les juves per 
jugar contra la Complutense, un dels grans 
favorits. L'equip entrenat per Joan Segura 
va completar una gran final, empatant 
el partit en dues ocasions i deixant un 
marcador definitiu de 2 a 2. Als shoot outs, 
Núria Giménez, que va ser escollida millor 
portera del torneig, va aturar el tercer 
penal i va donar la victòria a l'Atlètic.

 XAVI TORRENT

HOCKEY

Les juves es proclamen 
Campiones d'Espanya!

Juvenil femení 
Autor: Federació Catalana de Hockey

El Juvenil masculí es penja la medalla de bronze

L'Atlètic Juvenil Masculí s'ha penjat 
dues medalles de bronze, amb la 
primera a Catalunya en superar a 

l'Iluro al partit pel 3r lloc. Classificats per 
la fase semifinal, van acabar-la imbatuts i 
es van plantar a la Final Four. A la semifinal 
contra l'Egara, un mal inici va condicionar 
el partit i l'Atlètic no va poder remuntar el 
partit, deixant un 3 a 1 al marcador. Amb 
la medalla de bronze en joc, els juvenils 
van superar al Junior per 5 a 4 en un partit 
apassionant.I 

Juvenil masculí
Autor: Federació Catalana de Hockey
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ALEVINES B

JUVENIL A FEMENÍ

DHM A

CAMPIONS DE   CATALUNYA!

JUVENIL GRUP B

Campionat de Catalunya Sala

CADET B (classificatori)

INFANTIL A FEMENÍ

Copa Federació

SISTEMA DE RASTREIG GPS 
PER A EQUIPS ESPORTIUS

JOHAN Sports guia als equips esportius amb un precís sistema de seguiment de jugadors. 
Redueixi les lesions i millora el rendiment físic utilitzant les dades físiques del jugador .

Conveni de col·laboració amb el Club 

S’han acabat els 
últims detalls 
del camp 2 
de hockey!

Aquests últims anys el Club 
ha estat replet de millores, 
no parem mai! Volem que 

estiguis com a casa. És per aquest 
motiu que des del mes de gener 
s'ha instal·lat un nou marcador amb 
led al camp 2.

També, s'han millorat la instal·lació 
de xarxes de protecció perimetral al 
camp 2, al darrere de les porteries 
i al lateral de la carretera Sabadell, 
aquestes, serveixen per a la 
protecció dels possibles llançaments 
de les pilotes de hockey, en els pas 
dels vials.I

REDACCIÓ

BREU
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Sisens del món!

Entre els Jocs Olímpics de Tòquio i el 
Mundial de l'Índia han passat tan sols 
setze mesos, però en aquest temps 

la selecció masculina s'ha renovat de dalt 
a baix. En aquesta última competició, 
l'Atlètic hi va tenir quatre jugadors del 
primer equip: Pau Cunill, Pepe Cunill, Marc 
Vizcaíno i Jordi Bonastre. 

La selecció espanyola, enquadrada al 
grup D va arrencar amb derrota contra 
la selecció amfitriona per 2 a 0. El segon 
partit va significar la primera victòria, 
amb un 5 a 1 per vèncer a Gal·les. La dura 
derrota contra Anglaterra va confirmar 
la tercera plaça i enviava el combinat als 
vuitens de final. 

El partit contra Malàisia no va ser gens 
senzill i es va acabar decidint de forma 
agònica als shoot outs, amb victòria 
pels RedSticks. Als quarts, Austràlia 
es presentava com un gran rival, però 
Espanya venia amb bones sensacions. 
Un 2-0 inicial donava esperances a la 
selecció espanyola, però a la segona 
part, l'experiència i l'eficàcia oceànica va 

XAVI TORRENT 

La selecció espanyola va tenir quatre representants grocs a l'Índia

permetre revertir el marcador fins al 2 a 
4. Els Redsticks van forçar la màquina, 
arribant al 3 a 4 i aconseguint un strock a 
pocs minuts del final. La pilota no va entrar 
i Austràlia va ser equip de semifinals. 

Alemanya, 17 anys després, va tornar a 
ser campiona mundial al superar a Bèlgica 
a la final. Espanya, per la seva banda, va 
acabar sisena en la classificació mundial.I

Pau Cunil, Pepe Cunill, Marc Vizcaino i Jordi Bonastre a l'estadi del mundial
Autor: RFEH

Doblet 
de les Sub18 
Catalanes

BREU

Els combinats catalans van 
revalidar de nou els campionats 
autonòmics amb doble victòria 

contra Madrid a la final.

Al combinat femení hi havia com 
a representants de l'Atlètic Jordina 
Gibert, Núria Giménez, Júlia 
Recasens i Maria Sola. A la sub18 
masculina hi havia Joel Galindo, Nil 
Recasens i Santi Martín. Als staffs, 
Sílvia Bonastre com a seleccionadora 
femenina i Jaume Borràs com a 
entrenador de porters.

Les Mamis, 
cinquenes 
d’Espanya en 
Hockey Sala!

BREU

A finals de novembre, les 
Mamis de l’Atlètic es van 
desplaçar a València per 

disputar el Campionat d’Espanya de 
Hockey Sala. Després de superar la 
fase de grups, es van quedar fora 
de les semifinals i l’opció al títol, 
però van tancar la seva participació 
amb una meritòria 5a posició i el 
Premi Fair Play.



COMENÇA A PLANIFICAR EL 
TEU ESTIU PLE D'HOCKEY!!!

Els nostres 
campus tenen 
la reputació de 
proporcionar 
l'autèntic ambient 
internacional 
SportWays. 
Jugadors, porters i 
monitors altament 
qualificats d'arreu 
del món venen 
als campus de 
SportWays 
per passar 
una setmana 
inoblidable. 
Amb els teus nous 
amics del campus 
competiràs en un 
emocionant torneig 
al final de cada dia. 
A més de l'hockey, 
organitzem jocs emocionants totes les 
nits. Així mateix, només has de preparar 
la maleta i reunir els teus amics: 
nosaltres ens encarreguem de la resta!

    Sobre Sportways
Amb més de 30 anys d'experiència en 
organitzar campus d'hoquei, som la més 
vella i la més gran organització del món. Els 
nostres campus tenen la fama d'oferir un 
autèntic ambient internacional. Jugadors, 
porters i monitors altament qualificats viatgen 
d'arreu del món per unir-se als campus de 
SportWays i passar un temps inoblidable. En 
el 2023 estarem actius en més de 15 països 
d'arreu del món, inclosos els Països Baixos, 
Espanya, Sud-àfrica, Hong Kong, Canadà 
i molts altres llocs sorprenents. A més, 
donem la benvinguda a participants de més 
de 30 països diferents cada any.
.
Orgullosos de ser 
...socis de l'Atlètic
Estem molt orgullosos de ser socis de 
l'Atlètic Terrassa Hockey Club des de fa més 
de 20 anys. Hem estat organitzant campus 
a l'ATHC des del començament de la nostra 
associació. 

Vaja... Comença a fer 
fred, no?! No pots 
esperar l'estiu? 
Un estiu ple d'hockey? 
Això és el que volem!
I tenim bones notícies 
per a tu: 

Vols formar part de 
l'experiència d'hockey 
definitiva? 
Inscriu-te com a 
participant o fes-te 
monitor!
 Per a més informació, 
visita la nostra pàgina:
www.sportways.com

A més d'organitzar els campus a 
l'Atlètic, el club també ens dona la 
benvinguda a un programa educatiu. 
Cada any, els millors directors tècnics, 
coordinadors de camp i entrenadors 
d'hockey viatgen a l'Atlètic al mes de 
desembre per desenvolupar un nou 
programa d'hockey.

Uneix-te a un dels 
nostres campus de nit 
i gaudeix d'un estiu 
replet de consells i trucs 
d'hockey a Amsterdam, 
Antwerp o inclús al teu 
propi club l'ATLÈTIC! 

Passa una setmana en un 
club d'hockey d'alt nivell, 
coneix autèntics fanàtics 
de l'hockey internacional 
i torna a casa amb una 
bona dosi de noves 
habilitats en hockey.

Sigui quin sigui el campament que triïs, 
pots esperar per descomptat clínics tècnics 
d' hockey, molta diversió i entrenament, 
entrenament i més entrenament. 
Cada campus de nit té un ambient 
internacional i sempre n'hi ha un que 
s'adapta a tu. No ho dubtis massa i 
comença a planificar el teu estiu ple de 
hockey ara mateix!

Fes els plans perfectes per al teu estiu i 
uneix-te a nosaltres per a l'experiència 

inoblidable de SportWays! 
Més informació a: www.sportways.com

Sabies que pots obtenir un 
descompte de 75 € com 
a membre de l'Atlètic quan 
t'uneixes a un campus d'hockey 
de nit a Amsterdam o aquí mateix 
a l'Atlètic? 

Simplement, registra't a la pàgina 
web de SportWays i envia un 
correu electrònic a   
 info@sportways.com 
Els monitors també reben un 
descompte! 

Si viatges a un campus a 
Amsterdam i portes un grup de 
participants amb tu, SportWays 
et reemborsarà els costos del 
teu vol.

Descompte 
per a tots els socis 
de l'Atlètic!

DETALLS PER A CASAMENTS, 
ANIVERSARIS, CELEBRACIONS,...

PREMI AL 
MILLOR JOVE 
ARTESÀ ALIMENTARI 
INNOVADOR 2011 

C/ La Rasa, 115  · Terrassa (Barcelona)
T. 660 84 71 88 · neules@neules.com

MONES DE XOCOLATA
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TENNIS

Els jugadors del Club:

Pol Sancho 
(Finalista Benjamí)

Paul Ghimbasan 
es va proclamar campió Aleví

Carlos Marín 
(Campió Infantil)

Kim Rovira i Rubén Ortega 
(Dobles Sènior +60). 

38a Campionat Màsters 
de Terrassa de Tennis 
KIM ROVIRA

L a Secció de Tennis de L'Atlètic 
Terrassa Hockey Club, va organitzar el 
Campionat Màsters de Terrassa, que 

va esdevenir del 21 de gener al 5 de febrer.

A les instal·lacions de l'Atlètic, es van 
disputar les finals dels Màsters de Terrassa. 
La participació va ser un èxit amb més de 
100 inscrits en totes les categories.

La competició que arriba a la seva 38a 
edició, confirma la bona salut de l'esport 
del tennis a la nostra ciutat amb els quatre 
clubs representants i els seus jugadors/es, 
que van demostrar el gran nivell que tenen 
i que fan que mirem amb molt optimisme 
assolir en un futur, noves fites en aquest 
esport.I

Circuit Promeses

Participants del Circuit Promeses.
Autor: ATHC

KIM ROVIRA

E s va celebrar la primera prova del 
Circuit de Promeses un esdeveniment 
dirigit a nens i nenes de 6 a 14 anys.

L'objectiu és la promoció de l'escola de 
tennis, en aquesta ocasió van participar 
45 jugadors i jugadores de clubs del Vallès.

El torneig es va jugar durant el mes de 
novembre i desembre. Aquest tipus de 
campionats de promoció de les escoles 
serveix per introduir als nens i nenes a la 
competició de manera lúdica.

De cara al mes d'abril i maig organitzarem 
la segona prova, que esperem que sigui 
d'igual o de major èxit.I

Superior: D'espuerra a dreta Sr. Borrull, 
Rubén Ortega i Kim Rovira 
Inferior: D'espuerra a dreta Carlos Marín, 
el Sr. Borrull i Jan Anglada. 
Autor: ATHC

Superior: El campió aleví Paul Ghimbasan
Mig: D'espuerra a dreta Arnau Ruiz, Roger 
Jordània, Manel López i Paul Guimbasan 
Inferior: D'espuerra a dreta Pol Sancho, 
el Sr. Borrull  i Marc Igual
Autor: ATHC
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C om cada final de temporada en 
el pàdel; que és al desembre (al 
revés de tothom) fem la cloenda 

de pàdel. Sopar on unim tot els socis i 
sòcies què juguen a aquest esport al club, 
des de practicants, fins a jugadors que 
competeixen, per donar protagonisme 
absolutament a tothom!

És un moment per veure'ns les cares, les 
cares de cada any i les incorporacions que 
van arribant, intercanviar experiències, 
opinions mentre sopem. Durant el sopar, 
repartim diferents premis i la fi de festa 
amb ball amenitzat sempre pel Dj Santi 
que ens fa acabar a les tres de la matinada.

Els premis per a repartir són varis. Els 
que tenen més protagonisme, són els de 
la lliga social. La junta al complet va ser 
present per repartir els premis i per anar-
los entregant segons les categories.

Llavors es tenen presents els resultats 
dels diferents campionats que s'han jugat 
durant l'any, per equips. Començant pels 
17 equips de la lliga catalana i alguns 
de campionat per equip de Catalunya i 
Espanya.

També fem esment d'algunes particula-
ritats que s'ha esdevingut durant l'any 
i anunciem novetats de cara la següent 
temporada (en aquest cas destaquem una 
modificació i millora en el sistema de re-
serves i la contractació d'una furgoneta de 
club pels equips de la casa).I

CARLOS GUNFAUS

Cloenda de pàdel

Els jugadors d'esquerra a dreta
Marcelo Leyros
Ramon Costa
Carlos Gunfaus
Gustavo Oliva
Autor: ATHC

Organic Hair & Beauty Salon

Raval de Montserrat, 2708221 Terrassa (Barcelona)
Telèfon: 633 308 067
info@tinaprat.com
www.tinaprat.com
www.instagram.com/tina_prat
Facebook.com/tina.prat.organic.salon

Saló ecològic de Perruqueria i Estètica

PÀDEL

Campionat d' Espanya de Veterans 

G ran èxit de l'equip de l'Atlètic 
Terrassa que va poder pujar de 
categoria de 3a a 2a en el darrer 

Campionat d'Espanya de Veterans 
celebrat a Màlaga!!
Aquest any a defensar la categoria!

Gran ambient en el sopar de cloenda
Autor: ATHC

REDACCIÓ

Jaume Berenguer
Carlos Gomez
Vicenç Navarro
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Campionat Catalunya per Equips

Lliga Catalana
PÀDEL

La relació queda així:

El de 2a categoria femení capitanejat per la Mireia Pérez 
al Club Junior. Objectiu: mantenir categoria

El de 3a categoria masculí capitanejat pel Sergi Padilla a l'ATHC. 
Objectiu: Mantenir però amb possibilitats de pujar de cat

El de 5a categoria masculí capitanejat pel Jordi Martin al CT 
Badalona: mantenir la categoria:

El de 6a categoria masculí capitanejat pel Alejandro López 
al Fibra Sports. Objectiu: arribar el més lluny possible.I

U n any més, diferents són els objectius 
dels 17 equips en competició del 
Club a la lliga Catalana de pàdel.

Els nostres propòsits els podem dividir en:
Mantenir la categoria
Jugar els play-offs pels ascensos
Guanyar la categoria: per ser campions o 
per ascendir

Podem destacar que només 1 equip que 
haurà de tornar a lluitar en la següent 
oportunitat per recuperar la seva categoria 
(absolut femení negre). Pels altres 
tots han aconseguit allò que volien els 
capitans, d'acord amb la direcció tècnica 
de la secció. Dos equips han estat molt a 
prop de superar els objectius que tenien 
inicialment (Absolut femení B i Veteranes 
Groc) i cal destacar un any més, la victòria 
dels Veterans, que han aportat 11 lligues 
consecutives.

També hem de dir sobre el segon lloc 
dels cracks de l'escola de pàdel (sub16) 
que sent el primer any que s'apunten i ja 
queden segons classificats.

L'any que ve, més!I

CARLOS GUNFAUS

Superior: Veteranes groc 
Esquerra: Equip absolut femení negre
Inferior: Equip absolut femení B
Autor: ATHC

L'Atlètic  demana ser seu d'algun Campionat 
de Catalunya Absolut pensant en un dels dos 
equips que tenim en diverses categories. La 

setmana de joc és del 13 al 20 de febrer.
Aquesta temporada tenim l'adjudicat la de 3a 
categoria on juga el nostre primer equip de la casa.

Superior: Equip Atlètic femení de 2a categoria
Inferior: Equip Atlètic masculí de 3a Categoria
Autor: ATHC
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L'Atlètic Terrassa Hockey Club va acollir 
el divendres 10 de febrer una tertúlia 
d'experts del motor i participants al 

Dakar. L'esdeveniment, dinamitzat per la 
Comunicadora Audiovisual Elisabet Carnicé, 
va celebrar-se al Xalet de les Instal·lacions i 
va comptar amb més de 60 assistents, entre 
socis i no socis, membres de la secció del club, 
pilots i copilots del món del motorsport. Els sis 
convidats dakarians, Antonio Angulo, Marcel 
Quirós, Pep Mas, Joan Rubí, Margot Llobera i 
l'Amadeo Roigé van relatar la seva experiència 
personal al Ral·li més dur del món. 

Joan Rubí. Amb 7 dakars a l’esquena, el 
mataroní ha viscut totes les cares i escenaris 
del Dakar: Àfrica, Sudamèrica i Aràbia Saudita 
i ja prepara una nova participació per al 2024. 
Rubí va confessar com el Dakar li ha canviat 
la vida fins al punt de deixar la seva vida 
professional anterior i bolcar-se a les carreres 
offroad. 
Marcel Quirós. Pilot tarragoní al Dakar Clàssic 
2022 amb el seu Lada Niva, va patir la cara 
amarga del ral·li saudí amb un accident que 
el va fer abandonar. Quirós va explicar la 
dificultat d’aconseguir esponsorització per a 
l’equip i l’esperit de superació que et desperta 
una prova d’aquest calibre. 

Antonio Angulo. Copilot debutant del veterà 
pilot Xavi Foj (31 participacions), ens va 
encomanar la seva passió pel Dakar des de 
ben petit. Aquest any, el mecànic d’egarenc 
(ITV Viladecavalls) ha pogut complir el seu 

REDACCIÓ. 

La Pujada a la Mata, una cita dels millors clàssics 

POLIESPORTIU

És una activitat d'entrenament desti-
nada per a aficionats a la natació i al 
triatló, exwaterpolistas i exnadadores.

Es va crear l'any 2009 amb l'objectiu de for-
mar un grup de Màsters amb una rutina de 
3 sessions setmanals a una intensitat Mitja-
na/alta per a poder participar en travessies 
d'aigües obertes o en competicions popu-
lars i fins i tot poder federar-se per a com-
petir en campionats de natació en piscina.

Des de llavors, hi ha participants que en-
cara continuen i continuen entrenant amb 
l'objectiu posat en el manteniment de la ca-
pacitat aeròbica, realitzant una planificació 
anual durant 11 mesos a l'any, també uns 
altres que participen en travessies.

A destacar el Sr. Fred H. De Bruijn, que ac-
tualment encara competeix a nivell fede-
ratiu en Campionats Nacionals, Europeus i 
Mundials establint marques i rècords de la 
seva categoria. (Categoria 80-85 anys).

Durant aquests 14 anys hem participat en 
travessies de mar de diferents distàncies, 
com la de Illes Medes- Estartit o Cap de Creus 
a Cadaqués o la baixada del Renaixement 
(nedant de Xerta a Tortosa 12kms) també 
una vegada a l'any organitzem en la piscina 
els 100x100mts coincidint amb les festes 
de nadal i la denominem la “Crematorrons” 
on també participen els integrants del grup 
de Tecnificació.

Els del grup de tecnificació és una activitat 
proposada des de fa menys temps que 
l'oferim i que es complementa molt bé, 
amb un nivell de volum i intensitat més 
baix, atès que es realitza dues vegades a la 
setmana, i té molt èxit en la franja horària 
de les 19 a 20 hs dels dimarts i dijous.I

DIEGO CARRIÓ

Aquatló
És una de les activitats 
dirigides amb més antiguitat 
dins el club. I una de les que 
té un grup més estable i 
consolidat de socis/es que hi 
participen.

Campus Nadal 22-23

Entre el 22 de desembre i el 5 de gener 
es va dur a terme tant el campus po-
liesportiu, com el Stage Hockey, Pàdel 

i tennis.

Més de 45 nens i nenes van assistir al cam-
pus de Nadal on van venir a passar els dies 
de festa fent esport i conèixer a nous amics.
Durant el Campus de Nadal van fer activi-
tats esportives, sortides i tallers adaptats a 
totes les edats.

Pels més petits hi va haver aventures cada 
dia: gimcanes, jocs, excursions al bosc, ma-
nualitats, espectacles i molt més!

Els més grans, van poder continuar millo-
rant i perfeccionant la seva tècnica del seu 
esport preferit amb els stages de hockey, 
tennis i pàdel.

També, el Campus Poliesportiu on es van 
practicar els esports del club com el: futbol, 
bàsquet, volley i handball! A més aquest 
any hem recuperat l'intensiu de natació.
Tots els nens i nenes del campus van gaudir 
de la visita del Patge Xiu-Xiu i li van entre-
gar la carta!I

MARC BARRACHINA

Superior: El patge Xiu-Xiu amb alguns nens 
i nenes del club
Inferior: Nens al campus de Nadal
Autor: ATHC

Àlex Expósito

Per què vas decidir estudiar a Atle-
tia? Opines que és una decisió encer-
tada? Per què?
Vaig decidir estudiar en Atletia ja què 
vaig pensar que era una gran oportu-
nitat per continuar estudiant, a causa 
dels grans professionals del grau que 
tenen i les instal·lacions que ofereixen. 
Ha estat una decisió encertada perquè 
he après i he crescut en l'àmbit espor-
tiu i educatiu.

Què apreneu en el grau? Quina és la 
metodologia d'estudi?
El que aprenem és a treballar amb la 
salut de les persones, com comunicar i 
dirigir activitats esportives, ja  sigui de 
sala fitness com d’activitats dirigides.

Alumne d’Atletia 
 Quina és l'assignatura que més 

t'agrada? I la que menys?
L'assignatura de primer curs, la de 
“valoració de la condició física i inter-
venció en accidents’’, aquesta és la 
que em va agradar més, la que menys 
està sent “projecte’’, ja que estem rea-
litzant temes relacionas amb empresa.

Has treballat en alguna cosa relacio-
nada amb els teus estudis? Si no has 
treballat, en què t'agradaria?
Actualment, estic duent a terme unes 
pràctiques de Preparador Físic a un 
club d'Handball.

Com et veus en 5 anys?
Espero ser Mosso d'Esquadra.

Digues tres paraules que resumeixin 
la teva experiència.
Agradable. Educativa. Inspiradora.

Una recomanació per als futurs estu-
diants?
Que s'apliquin, ja que si li dediques 
tot el temps necessari hi aprens 
molt, i que treguin el màxim profit de 
les instal·lacions per experimentar i 
aprendre.

Ha estat una decisió encertada 
perquè he après i he crescut en 
l'àmbit esportiu i educatiu. 

L’Escuderia MATHC de l’Atlètic Terrassa 
va posar en marxa ara fa tres anys, amb 
motiu del seu 50 aniversari, una prova 

en homenatge a una de les seves cites més 
destacades de la seva història, la Pujada a 
la Mata que va promoure en la dècada dels 
anys 70. En aquell moment era una cursa de 
velocitat que reunia els millors pilots catalans 
del moment. Ara es tracta d’un ral·li destinat 
a automòbils clàssics que reuneix veritables 
joies del motor. Es va celebrar la tercera edició 
amb uns 40 participants (10 més que l’any 
anterior) i com a data final de la primera Copa 
Catalana de Clàssics. 

“És un homenatge a la prova que vam 
organitzar entre 1971 i 1977, encara que 
ara estem parlant d’un ral·li de regularitat 
a carretera oberta”, explica el president de 
l’Escuderia MATHC, Joan Amate.

El recorregut, que no es dona a conèixer als 
participants fins poc abans de l’inici de la 
prova, va ser de 210 quilòmetres pel Parc 
Natural de Sant Llorenç del Munt i l’Obac, així 
com les comarques del Bages, Osona i els dos 
vallessos. 

REDACCIÓ. 

Lluis Gassó – Cecilia Latorre, amb RENAULT CLIO WILIAMS,
guanyadors absoluts del  3er Ral.li Pujada a La Mata

La prova per als 30 pilots inscrits, degut a la 
limitació pel fet de circular per les carreteres 
del Parc Natural de Sant Llorenç del Munt, 
tenia un total de 210 km amb 11 trams 
cronometrats, els 3 darrers de nit, per un 
paisatge increïble envoltant el parc natural, 
amb sortida i arribada a les instal·lacions de 
l'ATHC a Can Salas.

Els aficionats que van acudir el dissabte 5 
de novembre a la tarda a les instal·lacions 
del club, van veure desfilar autèntiques 
joies que van competir al llarg dels 11 trams 
cronometrats.

El recorregut del circuit va transcórrer per 
les comarques de les Valls Occidental, Bages, 
Moianes i Vallès Oriental.

Cal destacar en aquesta edició la presència 
de pilots i copilots femenines, que van tenir 
una actuació molt destacada a la prova 
cronometrada.I

Superior: equip organitzador 
inferior: Un dels automòbils participants en 
una edició anterior de la Pujada a la Mata.
Autor: ATHC

Una exitosa nit Dakariana a l’Atlètic

somni, acabant finisher en categoria T3 amb 
l’Oryx prototip lleuger.
Margot Llobera. Ha participat a 3 Dakars. La 
jove andorrana (26 anys) va assistir-hi com a 
premsa el 2018, copilot de Mercè Martí amb 
un Side by Side el 2022 dins el primer equip 
femení de la història del Dakar, CMR Women 
Dakar Team, sense poder-lo acabar, i de 
copilot del camió del seu oncle Albert Llovera 
que també va abandonar després del primer 
tram del Dakar Rally 2023. 
Pep Mas, compta amb trident de Dakars sobre 
dues rodes. El martorellenc pilot de motos de 
Team 77, va participar en l’edició del Perú de 
2019 abandonant per problemes mecànics a 
l’etapa 5, hi va tornar el 2020 podent acabar 
el Dakar sense arriscar gaire i, després de 
dues edicions d’impàs entre pandèmia, hi 
va tornar aquest 2023 més preparat amb 
una Husqvarna millorada. Aquest cop, les 
lesions i caigudes li van passar factura i el seu 
Dakar a l’Aràbia Saudita acabava al km 150 
de la tercera etapa. Pep Mas, des de 2019 

és instructor de la seva pròpia escola infantil 
d’offroad elèctric i tecnificació. La seva passió 
continua. 

Amadeu Roigé, un debutant copilot als 69 
anys al costat de l’experimentat José Nicolàs, 
amb un Toyota al Dakar Clàssic 2023. Sense 
pensar-s’ho dues vegades i sense cap carrera 
prèvia, Roigé va entomar la proposta del seu 
amic sabadellenc per enrolar-se a la categoria 
regularista del Dakar Clàssic. I el va acabar!

La trobada va servir per a presentar la 
temporada 2023 de l'Escuderia MACHT amb 
4 activitats previstes: El 45è Ral·li de motos 
clàssiques el 23 d’abril, la rua de clàssics en 
el marc de la Fira Modernista de Terrassa el 
7 de maig, la Match Rider al setembre i la IV 
Pujada a la Mata el 18 de novembre, un rally 
de cotxes i motos inclòs dins la copa catalana 
de regularitat. La Junta de MACHT, també 
es planteja en fase embrionària, organitzar 
una trobada del "Seat Bocanegra”, pels seus 
orígens terrassencs gràcies al seu creador, 
l’enginyer Antoni Mata i la cooperativa Inducar. 

Joan Amate, president, va entregar en mans 
dels dakarians, un guardó amb la imatge de 
l’Escuderia com a record d’agraïment per la 
nit Dakariana compartida. Un homenatge 
que també va rebre el president d’honor de 
l’escuderia nascuda el 1969, el Sr. Jaume 
Soler, que també va assistir a aquesta primera 
activitat de la seva estimada escuderia. 

El sopar va anar a càrrec de l’equip de Can 
Salas Restaurant, de l’Atlètic Terrassa Hockey 
Club.I 

Els participants del Dakar amb un guardó 
atorgat per la secció MATHC.
Autor: ATHC
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SALUT

Inclou més fruites i verdures fresques/crues. Amb l'arribada 
del bon temps tornen a venir més de gust més plats frescos 
i amb ells pots aprofitar millor totes les vitamines i minerals 
de les fruites i hortalisses.

Beu més aigua. També podeu incloure infusions. Prova 
d'afegir llimona, menta, gel picat i convertir-les en refrescos 
saludables per a aperitius.

Encara que creguis que ho necessites més que mai, no abusis 
del cafè ni begudes amb cafeïna. Ja que el seu efecte pot ser 
el contrari de l'esperat al cap d'unes hores.

Inclou farinacis integrals com arròs, quinoa, o pa integral, 
potencia el consum de llegums. Com a guarnició dels dinars 
i/o sopars.

Pots complementar la teva dieta amb ginseng, maca, gelea 
reial com a suplements naturals energitzant.

Inclou exercici físic moderat cada dia, encara que sigui 
caminar 30-45 min per estar més actiu.

Dorm 8 hores diàries per assegurar un bon descans nocturn

Procura mantenir uns horaris estables per a les teves 

Demana 
més informació a 
salut@athc.cat  

FITNESS

La Marató

E nguany, el 18 de desembre, vam organitzar una Masterclass 
de Zumba solidària per recaptar fons per a La Marató de 
TV3, dedicada a la salut cardiovascular. L'activitat va estar 

dirigida per la nostra monitora, la Pili, i va ser tot un èxit amb una 
trentena de participants.I

REDACCIÓ

Carnestoltes

Foto de familia de les participants a la Zumba solidària
Autor: ATHC

Protagonistes amb les disfresses
Autor: ATHC

Astènia primaveral
SALUT

En aquesta edició del Rusc des de l'àrea 
de salut volem ajudar-vos a encarar 
la primavera amb energia. Si cada 

any us sembla que us sentiu més cansats 
amb l'arribada del bon temps i amb els dies 
més llarg és degut a l'astènia primaveral. 
Hi ha evidència científica al darrere 
d'aquesta sensació de fatiga mental i física, 
somnolència, apatia, disminució de la 
concentració, mal de cap... i l'alimentació 
et pot ajudar a combatre els símptomes 
esmentats. 

Continua llegint per conèixer què menjar 
per no notar tant els efectes del cansament 
típic del canvi estacional..I

NÚRIA FERNÁNDEZ

Com menjar per no patir tant 
l'astènia primaveral 
Una dieta equilibrada és la base per enfortir el nostre organisme i així evitar la sensació de manca d'energia.

Segueix aquests consells i comença la primavera amb les piles ben carregades!

REPTE D'INCLOURE 5 FRUITES I VERDURES AL DIA

Us animem a incloure en la 
vostra dieta diària 5 fruites i 
verdures (hortalisses també 

serveixen) per tal d'assolir les 
recomanacions de salut. Sembla 
difícil, però es pot aconseguir 
fàcilment i per a tots els membres 
de la família. Us dono alguns tips 
per aconseguir-ho:

Començar el dia menjant fruita: 
amanida de fruites, macedònia 
preparada la nit anterior, una peça 
de fruita per emportar a la feina o de 
camí a l'escola, el cap de setmana 
es pot preparar amb més temps un 
batut de diferents fruites...

Berenar un bol amb fruita o un batut 
de fruites amb iogurt, llet o beguda 
vegetal. Ideal pels qui faran exercici 
durant la tarda.

Incloure fruita en una amanida o per 
postres de dinar/sopar. Prova de 
posar fruits vermells a les amanides, 
o cítrics, queda boníssim.

Acompanyar cada dinar amb amanida 
per compartir al centre de la taula i 
que tothom pugui picar, o fes un 
entrant de crema, una guarnició de 
verdures a la planxa, o un saltejat...

Per sopar fes un plat de verdura 
bullida, en crema o al forn com a plat 
principal.

Tingueu sempre a mà la fruitera, i a la 
vista dels més petits, o tuppers amb 
fruita fresca tallada a la nevera per a 
quan tinguem ganes de picotejar.I
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ENTREVISTA

E Joan Malgosa Codina
Fundador de l'Atlètic

"Al hockey d'abans havies 
de saber parar la pilota, 
passar-la i driblar."

Poques persones poden dir que 
han format part de la creació 
d'una cosa tan gran com l'Atlètic. 
Un club amb 70 anys d'història, 
amb 3.000 socis i el millor 
equip de hockey nacional. 
Joan Malgosa i Codina és un 
dels 18 fundadors de l'Atlètic 
que ho poden dir amb orgull 
i l'únic viu d'un grup de joves 
somiadors que es va unir el 1952. 
Tres generacions després, la 
seva família segueix a l'Atlètic 
i ell, sempre que pot, ve al club 
a veure els partits del primer 
equip, on hi juga e seu net, 
el Roger Figa i Malgosa. Parlem 
amb ell per conèixer millor un 
dels fundadors de l’Atlètic 
i una persona que és historia 
viva del club. 

Mai hauríem 
imaginat que 
arribaria el moment 
d'inaugurar unes 
instal·lacions 
pròpies

Com recorda els inicis de l'Atlètic?

Recordo que simplement volíem jugar 
a hockey i els 24 vam fundar el club. 
Hi havia 2 equips, primera i segona. I 
als inicis, havíem d'anar a Rubí a jugar 
perquè no teníem camp. Ara tot ha 
canviat molt.

Com era el Joan Malgosa jugador?

Això ho haurien de dir més aviat els 
altres. (riu). Lluïa el 10 amb orgull i puc 
dir que vaig poder formar part de la 
selecció espanyola, però em vaig quedar 
a les portes d'anar als Jocs Olímpics de 
Roma del 1960. 

Què és el que fa diferent el hockey 
d'abans amb el d'ara?

Al hockey d'abans simplement havies de 
saber parar la pilota, passar-la i driblar. 
Res més. Ara, en canvi, d'inici has de ser 
tot un atleta i després, saber jugar, però 
el canvi físic i la forma d'entrenar és el 
que més ha canviat en aquest temps. 

Vostè és de les poques persones que 
han sigut testimonis de tot el que ha 
viscut el club. Quin moment no podrà 
oblidar mai?

Són molts moments viscuts. El dia que 
vam fundar el club, el dia que vam tenir 
el local del carrer del Vall i el dia que vam 
tenir camp propi, que va ser una gran 
il·lusió, i el dia que vam inaugurar Can 
Salas. Anys abans mai hauríem imaginat 
que arribaria aquell moment.  

No hi ha cap dia de la setmana en 
què no hi hagi algun fill, filla, net o 
neta seu a Can Salas. Si no és jugant, 
és entrenant o mirant algun partit 
hockey. Com s'impregna aquest 
sentiment i passió per l'Atlètic? 

És difícil d'explicar... Ve de família. Totes 
ho viuen molt i la nostra, especialment. 
Començant pel principi, quan jugàvem 
a hockey i perdíem la nostra mare 
ens renyava. Amb el temps, vaig ser 
entrenador de les meves filles, la Bet 
i la Cristina, en un dels primers equips 
femenins de l'Atlètic i van ser campiones 
d'Espanya. I el meu fill Joan, sempre 
venia als partits del primer equip, tot i ser 
juvenil per si mai feia falta algú. Després 
han vingut els nets, el Jan, el Dani i ara 
el Roger al primer equip, i el Miquel i la 
Sílvia, que tots han continuat jugant.

Espero que 
vinguin molts 
més doblets

Joan Malgosa, durant el sopar dels 70 anys de l'Atlètic. 

I amb el Roger Figa, el teu net, al 
primer equip, com va viure el doblet de 
la temporada passada?

Doncs amb molta alegria, tal com amb 
tots els títols que he vist aixecar al Joan, 
després al Jan i al Dani, i ara amb el Roger. 
És un autèntic orgull com a avi i esperem 
que després d'aquest en vinguin molts 
més.

El novembre el club va celebrar els 
70 anys. La inauguració del camp, 
l’homenatge als olímpics, el sopar i 
el documental dels 70 anys… Com va 
viure els actes?

Va ser un dia molt maco, culminat amb 
un sopar molt emotiu. De fundadors però 
en queden 3, el 10, que soc jo, el 18, que 
és el meu germà i el 21, que és el Billy 
Vancells.I

Joan Malgosa, a l'esquerra, en un dels entrenaments de la selecció espanyola. 

Jugada d'atac en un de les primeres temporades de l'Atlètic amb Joan Malgosa 
com a protagonista.

Recupera 
el documental 
de l’Atlètic: 
70 anys en groc i negre
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Bústia suggeriment 
(a recepció)

Puntua i escriu alguna 
resenya a Google:

https://www.goo.gl/LepW6b

 Envian’s un correu a 
atencioalsoci@athc.cat

Segueix-nos a les 
nostres Xarxes Socials

Envia’ns els teus suggeriments, millores, opinions, cartes personalitzades i us atendrem amb molt d’interès. Tenim diferentes vies per contactar-nos:

LA TEVA OPINIÓ ÉS IMPORTANT

I tu, què opines?
Si voleu deixar un comentari i el 
publiquem al següent Rusc, envieu-nos 
un email a: atencioalsoci@athc.cat

Recordem la importància
que té aparcar correctament 
per tal del bon 
funcionament dels 
pàrquings.

O
OPINIÓ DEL SOCI

LABERINT

Recordem fer un ús 
responsable de les taquilles 
dels vestuaris

Ja tenim a la nostra 
disposició més de 80 classes 
dirigides a la setmana.

EL CLUB INFORMA
Els horaris del club

Atlètic Quizz Time

En el mes de febrer vam aprofitar juntament amb la presentació de 
la nova web del Club, per fer un sorteig en què s'havia de contestar 
una sèrie de preguntes relacionades amb la institució, i premiàvem 

una nit d'hotel i la cessió d'un cotxe Volvo. 

T'ho vas perdre? No et preocupis, aquí et deixem les preguntes, per què tu mateix/a, sàpigues quan saps del teu Club!

REDACCIÓ

1.  HISTÒRIA Quants fundadors té l’Atlètic?
5
10

17
16

2.  SOCIS
De quantes invitacions gratuïtes 
disposa cada soci o sòcia anualment?

10
5

4
Tantes com vulgui

3.  RSC
Il·luminació LED
Electròlisi sal·lina

Caldera de biomassa
Plaques fotovoltaiques

4.  ESTÈTICA
De dilluns a divendres de 13:00 a 
20:00 i dissabtes de 10:00 a 14:00 h.

Quina d’aquestes mesures de sostenibilitat 
va implementar el 2011 a l’Atlètic?

Quin horari té el servei d’estètica DEPI 
de l’Atlètic?

De dilluns a dijous de 13:30 a 20:30, 
divendres de 12:30 a 20:30 
i dissabtes de 9:00 a 14:00 h.

De dilluns a dissabte de 
10:00 a 20:00 h.

De dilluns a dimecres de 13:30 a 
20:30, dijous i divendres de 12:30 a 
20:30 i dissabtes de 9:00 a 14:00 h.

5.  SOCIS
1,20 metres
1,25 metres

1,30 metres
1,35 metres

Quina profunditat té la piscina interior 
de l’Atlètic?

6.  CAMPUS

Dos mesos abans

Quan pots consultar la informació 
específica de cada Campus? 

Dos mesos abans del Campus 
d’Estiu i un mes abans dels 
Campus de Nadal i Setmana 

Un mes abans del Campus d’Estiu 
i dos mesos abans dels Campus de 
Nadal i Setmana Santa

Un mes abans

7.  FITNESS
Aprimar-te

Reforçar grups musculars 
específics Totes són correctes

Rehabilitar alguna lesió

Què pots aconseguir amb els entrenaments 
personals?

8.  HOCKEY
Quina edat tenen els nens i nenes 
de Minis de l’Atlètic?

De 2 a 5 anys (2018 a 2020)
De 1 a 4 anys (2019 a 2021)

De 2 a 3 anys (2018 a 2019)
De 3 a 6 anys 

9.  PÀDEL

Deixar el meu contacte a 
Recepció

Com ho he de fer per trobar partides 
al club?

Esperar davant la caseta 
de pàdel

Enviar un missatge per 
Instagram a @padelathc

Enviar un correu a 
escolapadel@athc.cat 

10.  TENNIS
Quin any va nèixer l’Escola de Tennis 
Adaptat del Vallès?

2011
2016

No existeix
2010

11.  OLÍMPICS
Quants grocs han participat en 
4 Jocs Olímpics?

2
2016

5
4

12.  DHF Quin és el dorsal de la Nina Cortés?

19
18

7
24

13.  EHL
1978, 1999 i 2001
1985, 1998 i 1999

Quins anys va guanyar l’Atlètic les seves 
Copes d’Europa?

1984, 1997 i 1999
1985, 1997 i 1998

14.  EMPRESES
Quins serveis ofereix l’Atlètic per les 
empreses?

Totes són correctes

La possibilitat de fer activitats de 
teambuilding a l’Atlètic

Lloguer de sales

Quotes especials pels seus 
treballadors

15.  OPOS Per quines proves et pots preparar a l’Atlètic?

Les proves físiques de les 
oposicions a Mosso d’Esquadra, 
Bomber i Policia

El PER (Títol de Patró d’Embaració 
Recreativa)

Oposicions completes per Bomber. Les PAU 
(Proves d’Accés a la Universitat)

PÀRQUING NORD ( Ctra. Castellar)

De dilluns a divendres de 7 a 17 h.
Diumenges de 16 a 22 h.

Excepte per majors de 65 anys o 
algun tipus de minusvàlida.
En aquest cas l’horari es de 7 a 23 h. 
de dilluns a diumenge
 

PÀRQUING SUD

De dilluns a diumenge de 7 a 23 h.

Caldera de biomassa

17

De dilluns a dijous de 13:30 a 20:30, divendres d e 12:30 a 20:30 i dissabtes de 9:00 a 14:00 h.

1,30 metres

Dos mesos abans del Campus d’Estiu i un mes abans dels Campus de Nadal i Setmana Santa.

Totes són correctes

De 2 a 5 anys (2018 a 2020)

Enviar un correu a escolapadel@athc.cat 

2010

4

19

1985, 1998 i 1999

Totes són correctes

Les proves físiques de les oposicions a Mosso d’Esquadra, Bomber i Policia Santa.

5

''ES BUSQUEN REDACTORS/ES PEL RUSC'' 
Interessants contacteu a l’email: comunicacio@athc.cat

La guanyadora va ser 
la Marta Busquets! 

Enhorabona!



40


